
Nysätra IF Verksamhetsplan 2025 

Styrelsen  

• Styrelsen ska stötta sektionernas arbete genom att bland annat förmedla information om 

utbildningar och andra resurser tillgängliga genom SISU. Styrelsen ska vara behjälpliga vid ansökan 

om medel för sektionernas verksamhet. Ett ledord är att det ska vara enkelt att engagera sig i 

föreningen. Styrelsens arbete ska främja detta. 

• Styrelsen ska tillsammans med sektionerna verka för att öka antalet LOK-stödsberättigade 

aktiviteter i föreningen.  

• Styrelsen ska under året fortsätta se över vilken information som kommuniceras både inom 

föreningen och utåt. Exempelvis uppdatera anslagstavlan vid klubbstugan, ta fram ett 

informationsblad om föreningen samt se över möjligheten att ha ett medlemskort. Det ska vara 

tydligt vad det innebär att vara medlem i Nysätra IF, vilka aktiviteter vi erbjuder och vilka värderingar 

vi står för.  

• Styrelsen ska fortsätta arbetet med att tydliggöra roller och ansvar inom föreningen exempelvis 

genom att fortsätta att skapa årshjul för styrelsens och sektionernas arbete.  

• Styrelsen ska fortsätta arbetet med att upprätthålla ett fungerande medlemsregister.  

• Styrelsen ska fortsätta driva projektet Trygg idrott, ett arbete för att säkerställa att verksamheten är 

trygg och säker för alla inblandade. Ledare och funktionärer i föreningen ska erbjudas Trygga möten-

utbildning. Handlingsplan för att motverka kränkningar, trakasserier och övergrepp i verksamheten 

färdigställas.  

• Styrelsen ska skola in nya styrelsemedlemmar.  

• Styrelsen ansvarar för att under året arrangera en aktivitet för uppskattning av ideella.  

• Styrelsen ska fortsätta att driva föreningens engagemang och samarbete med handlarna i Ånäset. I 

samband med Ånäsetdagarna, om de finns kvar, arrangera hamburgergrillning och bollrace. Och vi 

fortsätter att utveckla föreningens engagemang under Skyltsöndan, Valborg och Cykelparaden.  

• Styrelsen fortsätter att se över andra nya sätt att samla in pengar till föreningen, exempelvis genom 

att vara funktionärer på Rally-VM och dels genom att ta upp det som en diskussionspunkt på 

årsmötet. Styrelsen ska även se över om det går att anordna med sponsring för t.ex. skyltar kring 

elljusspåret.  

• Styrelsen arbetar för ett inkluderande och välkomnande Ånäset genom att fortsätta samverka med 

faddernätverket.  

• Styrelsen ska planera och genomföra föreningens årsmöte.  

• Styrelsen ska fortsätta arbeta för att pensionärerna ska bilda en egen sektion med aktiviteter och 

samarbeten kopplade till föreningens verksamhet för de åldrarna.  

• Styrelsen ska arbeta för att genom att hjälpa ungdomar via Ungdomsgården påverka 

föreningsarbetet genom att skapa en motion som årsmötet får ta ställning till där samarbetet mellan 

ungdomar och föreningen stärks.  

• Genomdriva projekt Kraftstation Skogshägna med hjälp av arbetsgruppen och ha invigning för 

platsen sensommaren 2025 eller försommaren 2026.   



• Fortsätta marknadsföring av olika former av prova-på-tillfällen av föreningens aktiviteter eller 

önskade framtida aktiviteter på exempelvis Ånäsetdagarnas, Föreningarnas dag, julskyltningen, 

tidningsreportage m.m. i samarbete med de olika sektionerna.  

Motionssektionen  

• Motionssektionen vill under 2025 fortsatt möjliggöra för nya aktiviteter att starta upp. Fokus på 

barn- och ungdomsverksamhet och att främja utomhusaktiviteter.  

• Skola in eventuella nya sektionsmedlemmar i sektionen.  

• Upplägget kring motionslådor fortsätter likt tidigare år.  

• Motionssektionen undersöker möjligheten att för sjunde året i rad att samordna möjligheten till att 

motionera med Naturpasset.  För både naturpasset och motionslådorna ämnar vi titta på statistiken 

till hösten och då besluta om eventuella förändringar.  

• Fortsätter dialog med ledare för olika träningsformer under året.  

• Ska arbeta för att i större utsträckning digitalt närvaroregistrera deltagarna.  

Skidsektionen 2025/2026 

•Se över möjligheten att rekrytera nya medlemmar till sektionen inför nästa vintersäsong.   

Anordna skidskola för barn 5 år- åk 2 

• Anordna skridskoskoj för alla åldrar  

• Arrangera marschallopp och vintercafé  

• Arrangera en deltävling i kommunens skidserie 

• Se över behovet och komplettera med nya skyltar för längdskidspåren  

Discgolfsektionen  

Inför kommande säsong kommer fokuset att ligga på:  

• Underhåll och förbättring av befintlig bana.  

• Planera och förbereda för framtida utökning av banan med 9 hål till. Vi hoppas också kunna erbjuda 

tillfällen för discgolfare att träffas och spela banan tillsammans. Möjlighet att träffa andra som gillar 

sporten samtidigt som tillfälle ges för ett litet inslag av tävling.  

Basketsektionen  

Sektionen är vilande.  

Fotbollssektionen  

• Undersöka möjligheterna att starta upp en ny fotbollssektion.  

Bingosektionen  

• Söka ny bingolicens för åren 2025-2030. 

• Rekrytera ny bingosektion 



• Se över möjlighet att ha bingo varannan vecka, totalt 5-6 tillfällen mellan mitten av juni och början 

av augusti.  

• Arbeta för att hitta fler utropare.  

• Fortsätta arbeta för ett fungerande system för kontrollanter. 

• Eftersträva tydligare annonsering och anslag av vinstplaner.  

• Tillsammans med styrelsen se över rutinen för pengahantering.  

 

Anläggningsgruppen  

Utöver de löpande uppgifter som finns i vårt årshjul ska vi:  

• Handleda sommarjobbare  

• Sprida sågspån på elljusspåret  

• Röja gräs och sly runt grusplanen  

• Arrangera arbetsdag/kväll under våren i maj/juni och en under hösten 

• Vi funderar på inköp av ny robotgräsklippare till nästa år.  

• Kolla över traktor och ismaskin och rep av hockeysarg till nästa vintersäsong.  


